
Innkalling FAU-møte for Midtun skole 
Tid:   Tirsdag 22.november 2022 kl. 19.00-20.30 

Sted:   Midtun Skole 

FAU medlemmer - status møtet 

1.trinn 
Kristin Vinje 
 Gry Holme  

2.trinn Jade Daltveit Elin Jensen 

3.trinn Hilde Ryland 
John Olav Hammer Strand 
v/ Anne Hol Aksnes  

4.trinn  Jon Andreas Bratberg  

5.trinn  
Ann Kroksveen 
 

6.trinn Cesilie Gjerde  

7.trinn Hanne Eline Ludvigsen Unni Sjursen 

 
 
For Midtun skole: Rektor Trond Sandal  
 

 
 

Saksnr Sak Innhold Notat 
16-22/23 Godkjenning av 

innkalling 
 

 

Godtatt. 

17-22//23 Rektor informerer Siste nytt fra skolen Toalett: Separate toalett blir ordnet.  
 
Trafikksituasjon: Broen er godkjent. Det 
skal opprettes hjertesone. 01.12.2022 
kl.12 blir det møte med etat for 
utbygging. Det er fortsatt utfordrende 
med barn og unge vs. syklister på gang- 
og sykkelvegen. Dette tas opp i møtet. 
 
Foreldreundersøkelse vil bli sendt ut. En 
velger en forelder per barn som skal 
svare. Det blir også elevundersøkelse 
for 5. -7. klasse. 
 
Midtun får innføringsklasse (3.-
7.klasse) i løpet av vinteren.  
 
I neste SU (rådgivende organ med 2 
møter i halvåret) møte vil neste års 
skolerute godkjennes.  



 
Nettvett med Barnevakten kan 
arrangeres i fra 4. klasse og både for 
elever og foreldre- her er det ulike 
muligheter- det er mange som kan bidra 
her bla. politiet. Skolen er med å spleise 
på dette, men FAU må arrangere. I år er 
det 6. klasse som arrangerer via FAU.  

18-22//23 Runde rundt bordet Spørsmål til rektor? 

Er det kommet 
saker fra foreldre? 

1.trinn foreldre:  
2.trinn foreldre:  
3.trinn foreldre:  

- Narkomane på skoleplassen 
oppleves skremmende. Spesielt 
om morgenen når det ikke er 
lærere ute. Kan skolen gå i 
dialog med omkringliggende 
aktører? 

Svar fra rektor: Skolen er i dialog med 
politiet og MO- senteret hver gang det 
skjer noe. 
 

- Garderobe fungerer ikke, lite 
plass, rotete oppsett. Det bør 
legges til rette for at elevene har 
ett sted å forholde seg til der de 
både kan henge, legge på plass 
sko og ha byttetøy. I tillegg bør 
det finnes et alternativ/løst stativ 
for vått tøy.  

Svar fra rektor: 3. trinn har fått. 4. trinn 
sin garderobe blir sett på.   
 
Det finnes avfuktere i garderobene til 1. 
og 2. trinn som skal ta alt vått tøy, men 
som av plasseringsmessige årsaker ikke 
har vært så mye i bruk enda. Dette vil 
det komme en løsning på.   
 

- Tryggere gang- og sykkelveg 
Svar fra rektor: Rektor vil ta dette opp i 
SMU (skolemiljøutvalget)-møte 1. 
desember, men det skal også være en 
mer omfattende plan for dette i 
Bymiljøetaten.  
 
4.trinn foreldre:  
5.trinn foreldre: Oppfølging toalett 
spørsmål fra tidligere. Kan det gjøres 
noe med dette? Jenter opplever 
fellestoalett som ubehagelig. 



Se var over. 
6.trinn foreldre:  
7.trinn foreldre: 
Det kom inn ca kr 19.000 totalt sett 
under forskjøvet skoledag. Dette er lavt 
beløp ut fra hvor mange som var innom 
skolen den dagen og generelt potensiale. 
Andre skoler i samme bydel som har 
hatt opplegg av omtrent tilsvarende sort 
(inklusiv tiltak knyttet til TV-aksjonen), 
har fått inn nærmere 10 ganger mer. 
FAU bør drøfte med rektor og eventuelt 
andre ansatte hva som kan gjøres for å 
øke inntektene under utvidet skoledag 
og URAFIKI-prosjektet. Noen 
eksempler nedenfor: 
* Henvende seg bredere når det gjelder 
å stille med kake/boller o.a - i hvert fall 
dersom årets bidrag fra 7. trinn er 
representativt. Det var tynn mengde, 
noe som blant annet medførte at man 
ble utsolgt en god stund før man etter 
planen skulle avslutte salget.  
* Flere utsalgssteder, og i hvert fall flere 
innganger til der man selger. Slik det 
var organisert var det i utgangspunktet 
kun èn kø.  
* Høyere priser - bør ikke selge til 
tilnærmet kostpris. Men det er heller 
ikke ulovlig å gi litt ekstra. 
* Flere inntektskilder - intimkonserter, 
utstillinger, diverse annet salg o.a, med 
anmodning om å betale for dette. 
* Vippsnummeret mer synlig og vises 
flere steder. 
 
Svar fra rektor: Ved ny åpen skoledag i 
mai vil det bli ulike aktiviteter og to 
separate kafeer. 
 
 

19-22//23 Valg av nytt styre Valg av leder  

Leder og Nestleder 
er FAU sine 
representanter i SU 
og Miljøutvalget 

Roller på valg: 
Leder  

I etterkant av møtet: kasserer oppdaterer 
i Brønnøysundregisteret 

Leder: Hilde Ryland 

Nestleder: Elin Jensen 

Sekretær Unni Sjursen (7.trinn).  
Kasserer videreføres Hanne Ludvigsen 
(7.trinn) 



20-22//23 Erfaringer fra 
gjennomførte 
aktiviteter  
TVaksjonen 23.okt 
Skoledisko 22.nov 

Erfaringer fra 
gjennomføring 
 
 
 
 

TV aksjonen: Det var ikke nok 
bøssebærere. Det bør være bedre 
ordning på kartene- det ble noen roder 
som ikke ble gått, og noen ble muligens 
gått to ganger. Kanskje en kan ha en 
egen kasse der brukte roder ligger.  
 
Skoledisko:  
Vel gjennomført – fornøyde barn. 
Arrangementet gikk med underskudd 
ca. 3000 som følge av for mange pizza 
bestilt.  
Det bør vurderes å redusere på 
inngangspengene, og heller redusere 
antall pizzaer, event. ikke ha pizza men 
godteri.  
Logistikken er litt omfattende. Effekter 
som glowsticks kan en spørre om 
gjennom sponsing.  

21-22/23 Status natteravn og 
opplæringstiltak 
(innlegg og aktiviteter 
i regi av 
politiet/Barnevakten) 
ref årshjul 

Natteravn - (7.trinn 
ansvarlig) 

Innlegg/foredrag - 
(6.trinn ansvarlig) 

Styringsgruppen for natteravn har hatt 
to møter. De er også i dialog med 
politiet og natteravnene på Rå. 

 

Se svar ovenfor. 

 

22-22/23 Starte planlegging av 
foreldrestyrte 
foreldremøter/dialog- 
spill 
 

Plan for 
gjennomføring 

Erfaringer fra 
forrige skoleår 

Innspill til 
påstander  

Dette blir tatt på neste møte.  

23-22//23 Eventuelt Saker på eventuelt 

 

- status saker fra første møte: 
- fellestoalett - status? 
- endring tidspunkt 

leksehjelp - status? 
- kjøring over bro og 

oppfølging? 
- klesstativer 2.trinn? 

Se tidligere svar. 

 Møtedatoer og 
avslutning 

Møtedatoer 
fremover som avtalt 
på første møte 

 



 

 


